
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 829/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση διοργάνωσης Χριστουγεννιάτικων 
εκδηλώσεων. 

 
       Σήμερα 6 Δεκεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-12-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Α. Δελαβερίδης  
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   -------- 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος  
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 829/2004 
14. Μ. Σακαλής απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Κ. 

Πουλασουχίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 830/2004 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 831/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Δ. Δάσκαλος και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. Σοφιανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 832/2004 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 833/2004 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Ν. Κεχαγιόγλου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 834/2004 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 835/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
8) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 837/2004 αποχώρησε ο κ. 
Ι. Κουρουζίδης. 
9) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 838/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 839/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-12-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής :  

Με την 703/03 απόφασή του το Δ.Σ.  Βέροιας απεφάσισε για  πρώτη φορά,  
στο πλαίσιο εορτασμού της γιορτής των Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς,  να 
απονείμει  χρηματικά έπαθλα για το στολισμό των τριών ομορφότερα στολισμένων 
βιτρινών  και του  ομορφότερου μπαλκονιού της πόλης. 

 Με το παρόν προτείνεται και φέτος η σύσταση επιτροπής που θα αποτελείται 
από δύο δημοτικούς συμβούλους, έναν εκπρόσωπο του εμπορικού συλλόγου και δύο 
πολίτες της Βέροιας με σκοπό την αξιολόγηση για τη βράβευση των τριών καλύτερα 
στολισμένων χριστουγεννιάτικων βιτρινών και του καλύτερα στολισμένου 
μπαλκονιού.  

Προτείνεται επίσης η απονομή των παρακάτω χρηματικών επάθλων:   
 € 500,00 για την 1η ομορφότερα στολισμένη βιτρίνα,  
 € 300,00  για τη δεύτερη και  
 € 200,00 για την τρίτη, και η απονομή χρηματικού επάθλου  
 € 400,00 για το ομορφότερα στολισμένο μπαλκόνι.  

Οι ενδιαφερόμενοι θα πρέπει να δηλώνουν εγγράφως με αίτησή τους στην 
επιτροπή το αίτημά τους για να  αξιολογηθεί η βιτρίνα ή το μπαλκόνι τους.  

Σύμφωνα  με το άρθρο 218 παρ. 4 του Δ.Κ.Κ. 410/95 προβλέπεται ότι  
΄΄Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς αριθμούς του 
προϋπολογισμού του Δήμου μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή τοπικές γιορτές 
ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές, αθλητικές εκδηλώσεις που τις 
οργανώνει ο Δήμος β) όμοιες εκδηλώσεις που οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει 
ο Δήμος γ) «απονομή τιμητικών διακρίσεων, αναμνηστικών δώρων και φιλοξενία 
προσωπικοτήτων και αντιπροσωπειών εσωτερικού ή εξωτερικού, δ) Τιμητικές 
διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία φυσικών προσώπων, τα οποία συνέβαλαν 
ιδιαίτερα στην κοινωνική ή πολιτιστική ανάπτυξη του Δήμου.΄΄.  

Στον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας οικονομικού  έτους 2004 και  στον 
K.A.  062.9  ΄΄ ΛΟΙΠΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ΄΄ υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 65.410,00 με σημερινό υπόλοιπο € 254,42 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την σύσταση επιτροπής που θα αποτελείται από δύο δημοτικούς 
συμβούλους, έναν εκπρόσωπο του εμπορικού συλλόγου και δύο πολίτες της Βέροιας 
με σκοπό την αξιολόγηση για τη βράβευση των τριών καλύτερα στολισμένων 
χριστουγεννιάτικων βιτρινών και του καλύτερα στολισμένου μπαλκονιού και να 
ψηφίσει την σχετική πίστωση σε βάρος του ανωτέρω Κ.Α. του προϋπολογισμού του 
Δήμου τρέχοντος έτους.   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Από πέρυσι καθιερώσαμε εκδηλώσεις για την περίοδο των 

Χριστουγέννων και συνεχίζουμε και φέτος με την ίδια πρόταση. Αύριο ανάβουμε το 
χριστουγεννιάτικο δένδρο στην πλατεία Εληάς και καλούμε όλους τους συμπολίτες 
να είναι εκεί. Με τον τρόπο αυτό θα δώσουμε τόνωση και χαρά στα παιδιά και στους 
συμπολίτες αλλά και τόνωση στην αγορά. Ο Δήμος από πέρυσι αλλά και τα 
προηγούμενα χρόνια φρόντιζε για τον στολισμό της πόλης κάτι που συνεχίζουμε και 
φέτος. Προκειμένου να γίνει κι από τους συμπολίτες μας προσπάθεια να στολίσουν 
τις βιτρίνες τους και τα μπαλκόνια, να δώσουν γιορτινό χρώμα στην πόλη, 



καθιερώσαμε χρηματικά έπαθλα για την καλύτερη βιτρίνα και καλύτερο μπαλκόνι. 
Πρώτο έπαθλο για την καλύτερη βιτρίνα 500,00 ευρώ, 300,00 ευρώ για τη δεύτερη, 
200,00 ευρώ για την τρίτη και 400,00 ευρώ για το ομορφότερο στολισμένο μπαλκόνι. 
Την επιλογή των βιτρινών και μπαλκονιών θα την κάνει επιτροπή που θα αποτελείται 
από 5 μέλη, δηλ. 2 δημ. συμβούλους, 1 εκπρόσωπο του εμπορικού συλλόγου και 2 
συμπολίτες. Προτείνω σ΄ αυτή την επιτροπή να είναι η αντιδήμαρχος τεχνικών κυρία 
Τσιαμήτρου, ο αντιδήμαρχος οικονομικών κ. Γιαννουλάκης, από τους πολίτες 
προτείνω την κυρία Βιβή Ζητούνη και την κυρία Βίκυ Παπατζίκου. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης: Προφανώς εδώ φαίνεται η πάγια τακτική της δημοτικής αρχής 

και θεωρείται ότι η αντιπολίτευση ούτε καν καλαισθητική άποψη δεν έχει. Θα πρέπει 
να ενημερώσετε μέχρι πότε ο πολίτης θα μπορεί να καταθέσει την αίτηση. 

Κουρουζίδης: Δεν νομίζω ότι αυτές οι παρεμβάσεις που θέλουμε να κάνουμε 
βοηθούν την πόλη. Είναι ένα πανηγύρι για 5-10 ανθρώπους, δεν νομίζω ότι θα φέρει 
κάποιο θετικό αποτέλεσμα, είναι ξενόφερτα αυτά τα προγράμματα, τα υιοθετούν κι 
άλλες πόλεις στην Ελλάδα και γι’ αυτό δεν πρέπει να τα κάνουμε κι εμείς. Πιστεύω 
ότι θα μπορούσε ο Δήμος να κάνει άλλου είδους εκδηλώσεις, παραδοσιακές, τις 
οποίες ξεχάσαμε και πάμε σε ξενόφερτα πράγματα. Εάν αυτό μας γεμίζει την ψυχή να 
ξοδέψουμε όσα θέλετε αλλά επειδή πιστεύω ότι αυτά δεν μου γεμίζουν την ψυχή 
αλλά άλλες δράσεις, είμαι αρνητικός. Ως προς την επιτροπή, από τα ονόματα που 
προτάθηκαν, χωρίς να μειώνω τους συναδέλφους, έναν μόνο γνωρίζω που είναι 
αρχιτέκτονας κι έχει κάποια σχέση με τον έλεγχο αυτό. Οι υπόλοιποι δεν έχουν ούτε 
καν τις απλές δυνατότητες και ευαισθησίες για να κρίνουν. Πέρα από όλα αυτά, κάθε 
χρόνο βλέπουμε τα ίδια και τα ίδια. Αν κρίνουμε ότι η περυσινή μας ενέργεια έδωσε 
κάτι στον Δήμο τότε να το κάνουμε αλλά εγώ πιστεύω ότι δεν κέρδισε ο Δήμος. 

Δήμαρχος: Για να κάνεις κριτική κι να έχεις άποψη για ένα θέμα πρέπει να 
είσαι παρών και βέβαια ο κ. Κουρουζίδης δεν ήταν, όταν πάνω από 3.000 συμπολίτες 
μας ήταν στο άναμμα του δένδρου. Παρέλειψα να πω ότι στις εκδηλώσεις αυτές θα  
παίξει η φιλαρμονική του Δήμου και θα τραγουδήσει η χορωδία των παιδιών της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Αν αυτά είναι ξενόφερτα πράγματα ας το κρίνουν οι συμπολίτες μας 
που και φέτος πιστεύω θα τιμήσουν αυτές τις εκδηλώσεις που είναι εκδηλώσεις 
χαράς, δίνουν γιορτινό κλίμα στην πόλη, πολλά βάσανα έχει ο κόσμος κι ας τους 
δώσουμε την ευκαιρία να χαρούν έστω και για λίγο στην πλατεία Εληάς. Οσο για την 
επιτροπή δεν έχω να κάνω κανένα σχόλιο γιατί αυτούς που πρότεινα τους γνωρίζουμε 
όλοι. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Να προσέχετε κε Δήμαρχε πραγματικά τι λέμε και ν΄ απαντάτε 

σ΄ αυτά. Δεν αναφέρθηκα ούτε για τα παιδιά που θα τραγουδήσουν ούτε για τη 
φιλαρμονική του Δήμου αλλά είπα για τον στολισμό και τη φωταγώγηση του δένδρου 
και το ερώτημα που σας έθεσα είναι αν είναι το δένδρο ελληνική παράδοση ή όχι. 
Διότι μπορεί να είσαστε Δήμαρχος αλλά δεν έχετε πάει στο εξωτερικό. Στην Αμερική 
γιορτάζουν τα Χριστούγεννα με το άναμμα των δένδρων κι αυτό φέρνετε και στην 
πόλη μας. Η παράδοσή μας έχει άλλα χαρακτηριστικά. Το αν είμαστε παρόντες ή όχι 
δεν σας δίνει το δικαίωμα να μας κάνετε κριτική. Κριτική θα κάνετε όταν πρέπει και 
σε άλλα θέματα. Τους δημοτικούς συμβούλους δεν πρέπει να τους κάνετε κριτική που 
βρίσκονται ή όχι κάτι που ισχύει και για σας κε Πρόεδρε. 

Πρόεδρος: Από ποιο σημείο του κανονισμού ή του κώδικα προκύπτει ότι ο 
Δήμαρχος δεν έχει δικαίωμα να κάνει κριτική σε μέλη του δημοτικού συμβουλίου; 
Εσείς πώς έχετε το δικαίωμα να κάνετε κριτική στον κ. Δήμαρχο και δεν δέχεστε τη 



δική του. Εδώ είναι ναός της δημοκρατίας και σαφώς ο κάθε ομιλητής μπορεί να 
κάνει κριτική στο συνομιλητή του στα όρια της ευπρέπειας. 

Δήμαρχος: Οι κρίνοντες κρίνονται κε Πρόεδρε. Αλλά αφού ο κ. Κουρουζίδης 
δεν θέλει να του κάνουμε κριτική τότε να μην του κάνουμε και να μην απαντάμε στις 
ερωτήσεις που κάνει. Αυτόν τον διάλογο θέλει να προωθήσει στην αίθουσα του Δημ. 
Συμβουλίου; 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Δεν απαντάτε κε Δήμαρχε κι αυτό δεν είναι διάλογος. Σας 

ερώτησα, απάντηση δεν πήρα κι αποφεύγετε τον διάλογο πάντοτε και σε συνεχή 
τρόπο. Η πρότασή μου είναι να γίνουν όλες οι εκδηλώσεις με παραδοσιακό 
χαρακτήρα και όχι στο άναμμα του δένδρου. Σ΄ όλα τα άλλα συμφωνώ. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ι. Κουρουζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
  Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, 
Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Χ. Γεωργιάδης.  
Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Μ. Γαβρίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-12-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 

 Α) Εγκρίνει τη διοργάνωση των παρακάτω εκδηλώσεων το μήνα Δεκέμβριο 
2004, με σκοπό τη δημιουργία εορταστικού κλίματος στο Δήμο Βέροιας κατά την 
περίοδο των Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς 2004: 

1. Κατά Πλειοψηφία: Φωταγώγηση του χριστουγεννιάτικου δένδρου στην 
πλατεία Εληάς. 

2.  Ομόφωνα: Εκδηλώσεις για παιδιά, μουσικές εκδηλώσεις στην αγορά της 
πόλης, τις συνοικίες και το Δημαρχείο με τη Φιλαρμονική του Δήμου και 
την παιδική χορωδία της ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 

Β) Κατά Πλειοψηφία: 1. Εγκρίνει την πραγματοποίηση καμπάνιας 
ενημέρωσης των κατοίκων για στολισμό των μπαλκονιών οικιών και των βιτρινών 
καταστημάτων  της πόλης, στα πλαίσια των παραπάνω εκδηλώσεων. 

2. Εγκρίνει την απονομή συμβολικών χρηματικών επάθλων στο καλύτερο 
στολισμένο μπαλκόνι των οικιών και στις τρεις καλύτερες στολισμένες βιτρίνες των 
καταστημάτων της πόλης, ως εξής:  

α. Ποσό 500,00 € για την 1η ομορφότερη βιτρίνα,  
β. Ποσό 300,00 € για την 2η ομορφότερη βιτρίνα  
γ. Ποσό 200,00 € για την 3η ομορφότερη βιτρίνα 
δ. Ποσό 400,00 € για το ομορφότερο μπαλκόνι. 



Γ) Εγκρίνει τη σύσταση πενταμελούς επιτροπής για την αξιολόγηση και 
ανάδειξη των παραπάνω ομορφότερων βιτρινών και μπαλκονιών, αποτελούμενη από 
τους : 

1) Μαρία Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Αντιδήμαρχο, ως πρόεδρο. 
2) Βασίλειο Γιαννουλάκη, Αντιδήμαρχο οικονομικών. 
3) Εκπρόσωπο του Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας. 
4) Βιβή Ζητούνη, αρχιτέκτονα. 
5) Βίκυ Παπατζίκου, ζωγράφο. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  829 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-12-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


